
 

Τσιώλης: «Κοιτάµε τη συνέχεια» 

 

Μετά τη λήξη του παιχνιδιού στην Κοµοτηνή, ο προπονητής του Αστέρα 

Σάκης Τσιώλης µίλησε στους εκπροσώπους του Τύπου δίνοντας 

συγχαρητήρια στον Πανθρακικό για τη νίκη του, επισηµαίνοντας πώς 

έρχονται στη συνέχεια του πρωταθλήµατος δύο δύσκολα παιχνίδια για 

την οµάδα του, µε Ατρόµητο και Πανιώνιο. Τα σηµαντικότερα σηµεία 

των όσων δήλωσε ο προπονητής του Αστέρα έχουν ως εξής: 

«Να δώσω συγχαρητήρια στον Πανθρακικό για τη νίκη του και να 

του ευχηθώ καλή συνέχεια στο πρωτάθληµα. Εµείς αργήσαµε να 

µπούµε στο µατς, στα πρώτα 25-30 λεπτά πηγαίναµε δεύτεροι στην 

µπάλα. Παρακολουθήσαµε τον Πανθρακικό, που ήταν πολύ δυνατός 

και γρήγορος όταν έβγαινε στην αντεπίθεση. Έγινε το γκολ και από 

κει και πέρα, ο Πανθρακικός προσπάθησε να ελέγξει το παιχνίδι 

 

Στο δεύτερο ηµίχρονο προσπαθήσαµε να φέρουµε το παιχνίδι στην 

περιοχή του αντιπάλου, να παίξουµε πιο γρήγορα και το παιχνίδι 

πήγε να γυρίσει στην περίπτωση του πέναλτι. Το πέναλτι ήταν µία 

άτυχη στιγµή για µας, αφού δεν µπορέσαµε να κάνουµε την 

ισοφάριση εκεί και να διεκδικήσουµε κάτι περισσότερο στη 

συνέχεια. 

 

Παρόλα αυτά, θα έλεγα πώς ήταν µία δίκαιη νίκη του Πανθρακικού, 

κυρίως για τον τρόπο που έπαιξε στο πρώτο ηµίχρονο. Το είχαµε 

επισηµάνει πώς ο Πανθρακικός θα προσπαθήσει να πιέσει, άλλωστε 

και η βαθµολογική του θέση επιβάλλει να παίξει µε δύναµη και 

πάθος. 

 

Κοιτάµε την συνέχεια όπου έρχονται δύο δύσκολα παιχνίδια µε 

Ατρόµητο και Πανιώνιο. Θα πρέπει να συγκεντρωθούµε και να πάµε 

σε αυτά τα παιχνίδια όσο γίνεται πιο έτοιµοι.  

 

Ο λόγος που δεν θέλαµε να βάλουµε τους Περόνε και Σανκαρέ να 

εκτίσουν την µία αγωνιστική της τιµωρίας τους ήταν για να µην 

χάσουµε την ροή και την οµοιογένεια που έχει η οµάδα σε αυτά τα 

τρία παιχνίδια. Όταν έχεις µία συνέχεια στην απόδοση σου, η συνοχή 

είναι αυτή που κοιτάς για να πάρεις τους βαθµούς τώρα. Από κει και 

πέρα κοιτάς τι µπορείς να κάνεις.». 
 


